



AGCO

Alcohol and Gaming
Commission of Ontario

**Alcohol and Gaming
Commission of Ontario**
90 Sheppard Avenue East
Suite 200
Toronto ON M2N 0A4

September 13, 2021

(La version française suit la version anglaise)

AGCO opens registration application system to interested igaming operators and suppliers

Internet gaming (igaming) operators and suppliers that are interested in participating in Ontario's regulated, open and competitive igaming market when it launches, will first need to be registered under the *Gaming Control Act, 1992* (GCA) by the Alcohol and Gaming Commission of Ontario (AGCO).

Applying for registration is one of the key steps to participation in Ontario's open and competitive igaming market, as set out in the [roadmap](#) published by the AGCO.

All applications for registration must be made through the [iAGCO](#) web-based portal and, starting today, Monday, September 13, prospective operators and gaming-related suppliers are able to create their [iAGCO account](#) and begin preparing their applications for registration.

The AGCO has opened the registration application site as early as possible knowing it will take time for applicants to prepare, collect and submit all required information and supporting documentation. Applicants are encouraged to provide as complete an application as possible to ensure timely processing.

It is the *completeness* of the information provided in the application and *not* the date on which an application is first submitted that will determine how quickly the AGCO will be able to process it.

On August 18, the AGCO published its [igaming operator application guide](#) and on September 2, its [igaming supplier application guide](#). These guides have been provided as helpful resources to assist prospective applicants. They include a detailed list of the information and supporting documentation applicants must submit for the AGCO to process their applications.

Separate from the registration process with the AGCO, operators will also be required to enter into a commercial contract with [iGaming Ontario](#), details of which can be found

on the [iGaming Ontario engagement portal](#).

iGaming Ontario anticipates providing the final commercial contract to interested operators (upon signing a non-disclosure agreement) in the very near future.

About iAGCO

To apply for an igaming registration, interested applicants must first create an iAGCO account and login. iAGCO can be used to apply for, manage and view the status of all igaming-related registrations. Learn more on the [iAGCO information page](#).

Stay Informed

Visit our [igaming webpage](#) for updates related to the future of igaming in Ontario. You can also [subscribe](#) to receive periodic e-mail updates to make sure that you don't miss the latest developments about the future of igaming in Ontario.

Contact Us

Telephone: 416-326-8700

Toll free in Ontario: 1-800-522-2876

Or via the [iAGCO](#) online portal



CAJO

Commission des alcools
et des jeux de l'Ontario

13 septembre 2021

La CAJO ouvre le système de demande d'enregistrement aux exploitants et fournisseurs de jeux sur Internet intéressés.

Les exploitants et fournisseurs de jeux sur Internet qui souhaitent participer au marché réglementé, ouvert et concurrentiel des jeux sur Internet de l'Ontario lors de son lancement, devront d'abord être inscrits en vertu de la *Loi de 1992 sur la réglementation des jeux* par la Commission des alcools et des jeux de l'Ontario (CAJO).

La demande d'enregistrement est l'une des étapes clés de la participation au marché ouvert et concurrentiel des jeux sur Internet de l'Ontario, comme indiqué dans la [feuille de route](#) publiée par la CAJO.

Toutes les demandes d'enregistrement doivent être faites par le biais du portail Web [iCAJO](#) et, à partir d'aujourd'hui, lundi 13 septembre, les exploitants potentiels et les fournisseurs liés aux jeux peuvent créer leur [compte iCAJO](#) et commencer à préparer leurs demandes d'enregistrement.

La CAJO a ouvert le site de demande d'enregistrement le plus tôt possible, sachant qu'il faudra du temps aux candidats pour préparer, rassembler et soumettre toutes les informations et pièces justificatives requises. Les candidats sont encouragés à fournir une demande aussi complète que possible afin d'assurer un traitement rapide.

C'est *l'exhaustivité* des informations fournies dans la demande et *non* la date à laquelle une demande est soumise pour la première fois qui déterminera la rapidité avec laquelle la CAJO pourra la traiter.

Le 18 août, la CAJO a publié son [Guide de demande pour les exploitants de jeux sur Internet](#) et le 2 septembre, son [Guide de demande pour les fournisseurs de jeux sur Internet](#). Ces guides ont été conçus comme des ressources utiles pour aider les candidats potentiels. Ils comprennent une liste détaillée des informations et des documents justificatifs que les demandeurs doivent soumettre pour que la CAJO puisse traiter leurs demandes.

Indépendamment du processus d'enregistrement auprès de la CAJO, les exploitants devront également conclure un contrat commercial avec [Jeux en ligne Ontario](#), dont les détails peuvent être trouvés sur le [portail d'engagement de Jeux en ligne Ontario](#).

Jeux en ligne Ontario prévoit de fournir le contrat commercial final aux exploitants intéressés (après signature d'un accord de non-divulcation) dans un avenir très proche.

À propos d'iCAJO

Pour demander un enregistrement de jeux sur Internet, les candidats intéressés doivent d'abord créer un compte iCAJO et se connecter. iCAJO peut être utilisé pour demander, gérer et consulter le statut de tous les enregistrements liés aux jeux sur Internet. Pour en savoir plus, consultez la page [Renseignements iCAJO](#).

Restez informé

Visitez notre page Web sur les jeux sur Internet pour obtenir des mises à jour sur l'avenir des jeux sur Internet en Ontario. Vous pouvez également [vous inscrire](#) pour recevoir des mises à jour périodiques par courriel afin de ne pas manquer les derniers développements concernant l'avenir des jeux sur Internet en Ontario.

Pour nous joindre

Téléphone : 416-326-8700

Sans frais en Ontario : 1-800-522-2876

Ou par le portail en ligne [iCAJO](#)

[View online - agco.ca - Unsubscribe](#)

